
     
Administrerende direktør 

Kultur- og Fritidsforvaltningen  

 

Astrid Aller, medlem af Borgerrepræsentationen 

  
Spørgsmål stillet til skriftlig besvarelse den 13. februar 
2020 af Astrid Aller om boligstøtte 

Spørgsmålene er stillet på baggrund af Kultur- og Fritidsforvaltningens 

svar af 12. februar 2020 på spørgsmål fra Astrid Aller om boligstøtte. 

 

Spørgsmål 1 

Har I et bud på en forklaring på, hvorfor boligsikringen var så voldsomt 

høj i 2011? 

 

Spørgsmål 2 

Hvad er jeres bedste bud på en forklaring på, hvorfor boligsikringsud-

gifterne er steget med 23% siden 2012?  

 

Svar på spørgsmål 1 

Udsvinget i udgiften til boligsikring i 2011 i forhold til de foregående år 

skyldes nogle tekniske, regnskabsmæssige forhold i forbindelse med, at 

administrationen af området det år overgik til Økonomiforvaltningen fra 

Socialforvaltningen og Sundheds- og Omsorgsforvaltningen. 

 

Svar på spørgsmål 2 

Al egentlig sagsbehandling vedrørende boligstøtte overgik for flere år 

siden til Udbetaling Danmark. Kultur- og Fritidsforvaltningen har derfor 

ikke længere noget fagligt kendskab til området.  

 

Det er dog sandsynlig, at stigningen i udgifterne hænger sammen med 

befolkningstilvæksten og de stigende huslejepriser. 

 

 

Med venlig hilsen 

Mette Touborg 
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